
 

 

Miljøministeriet • Slotsholmsgade 12 • 1216 København K  
Tlf. 38 14 21 42 • Fax 33 14 50 42 • CVR 12854358 • EAN 5798000862005 • mim@mim.dk • www.mim.dk  
 

5. september 2022 

 

Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg 

Christiansborg 

1240 København K 

 

 

 

 

Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 1248 (MOF alm. del) stillet 11. august 2022 efter ønske 

fra Jacob Jensen (V). 

Spørgsmål nr. 1248 
”Vil ministeren kommentere på, om ministeren er enig i Naturstyrelsens vurdering af discgolf 

aktiviteter i Miljøstyrelsens ansøgning om dispensation til etablering af discgolfbane: ”…helt generelt 

vurderer Naturstyrelsen, at påvirkningen af skoven vil være minimal, idet det reelt kun er de ni kurve 

og de ni teesteder ved udspilsstedet, som adskiller denne aktivitet fra øvrige gående skovgæster”? Der 

henvises til brev med dispensation til etablering af discgolfbane på matr. nr. 250 og 127 Arresødal 

Hgd., Vinderød, Halsnæs Kommune, den 28. august 2022, (Brev (halsnaes.dk))." 

 

Svar 
Jeg har forelagt spørgsmålet Naturstyrelsen, som oplyser at: 

 

"I forbindelse med etablering af den pågældende discgolfbane i Arresødal Skovene har Naturstyrelsen 

foretaget en konkret og faglig vurdering i forhold til de forvaltningsmæssige rammer, herunder 

udpegning af området som urørt skov, samt hensynet til og balancen mellem biodiversitet og 

friluftsliv.  

 

Der er i denne konkrete situation tale om en udvidelse af en eksisterende 9-kurvers discgolfbane, som 

blev anlagt i 2017 på et tilgrænsende kommunalt areal. Naturstyrelsens har givet tilsagn til dette 

projekt under forudsætning af, at der er tale om en midlertidig ordning, som løber frem til 2030. Der 

vil årligt være møder mellem Halsnæs Discgolfforening, Halsnæs Kommune og Naturstyrelsen med 

det formål at evaluere eventuelle problemstillinger, herunder hensynet til andre brugergrupper. Dette 

vil bl.a. indgå i en samlet vurdering af mulighederne for at fortsætte samarbejdet på den pågældende 

lokalitet eller overveje andre placeringer." 

 

 
 

 

 

 

Lea Wermelin / Signe Nepper Larsen 

 

 

 

 

 

 

Offentligt
MOF Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 1248
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